
ZÁPIS 
z jednání Kulturní komise Rady města Chrudim 

Středa 11.6. 2025, Galerie Muzeum Chrudim 
4. jednání v roce 2025 (veřejné) 

 
Komise má 13 členů  
Přítomni: Marika Komárková, Adam Bleha, Jitka Čermáková, Martin Dytrt, Roman Fišer, 
Richard Herbst, Kateřina Jánská, Kristýna Kudrnáčová a Jakub Skřepský  
Omluveni: Klára Habartová, Olga Havlíková, Alena Kašparová a Libor Štumpf 
Dále přítomna: Blanka Pavlišová 

Jako ověřovatelka zápisu byla navržena Kristýna Kudrnáčová 
HLASOVÁNÍ: 9 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel – návrh byl přijat. 
 

Program: 
1) Nápady na umístění výtvarného návrhu pana Skřepského  

2) Seznámení s dotacemi na kulturu v ostatních městech ČR  

3) Zhodnocení činnosti KK za období září 2024 - červen 2025 

4) Různé 

 

1) Nápady na umístění výtvarného návrhu pana Skřepského 
Členové komise diskutovali o vhodných místech pro instalaci.  Jako vhodná se komisi jeví zeď 

mezi Klášterními zahradami a Vivantisem  (prostor zvaný „Na mlatě“) nebo prostor před ní 

(majitelem zdi je Vivantis) pro návrh 2D. Pan Skřepský přislíbil vytvořit i návrh ve 3D, jehož 

umístění by bylo vhodnější ve volném prostoru ideálně v centru města. Komise stanovuje 

datum pro prezentaci obou konkrétních návrhů pana Skřepského (23. 9. 2025) a doporučuje 

panu Skřepskému následně konzultovat tyto návrhy s městským architektem. 

 

2) Dotace na kulturu v jiných městech 
V období od dubna 2025 byla vytvořena členkou rady paní Jitkou Čermákovou tabulka, do 
které byly členy kulturní komise zaneseny údaje o výši dotací určených na podporu kulturních 
aktivit ve více než deseti obcích s počtem obyvatel blížícím se počtu obyvatel města Chrudim. 
Účelem tohoto porovnání bylo zjistit, jestli je objektivně částka vyčleněná na podporu kultury 
v Chrudimi dostatečná. Vzhledem k tomu, že každé město má jiný způsob rozdělování dotací, 
je téměř nemožné celkové výdaje na kulturu tímto způsobem porovnat.  
Kulturní komise se přesto domnívá, že částka určená na kulturní dotace by měla být navýšena, 
neboť pro rok 2025 bylo k dispozici pouze 37 % z částky, o kterou dohromady žádalo více než 
dvacet subjektů (1 883 535,-), a do druhého kola už tři roky po sobě žádné finance nezbyly. 
 
USNESENÍ: Kulturní komise doporučuje navýšit částku určenou k rozdělení na rok 2026 o 
300 000 Kč. Celkem by tedy byl na kulturní dotace vyčleněn 1 000 000 Kč. 
HLASOVÁNÍ: 9 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel – návrh byl přijat. 
 
3) Zhodnocení činnosti kulturní komise za období září 2024 - červen 2025 
Předsedkyně komise stručně shrnula činnost komise ve výše uvedeném období. Člen komise a 
ředitel Chrudimské besedy v jedné osobě Martin Dytrt vyzval členy komise k větší aktivitě při 



plánování kulturních akcí ve městě, při oslavách výročí a dalších příležitostech, kde lze přispět 
vlastními postřehy a podněty k zvýšení atraktivnosti těchto akcí. 
 
4) Různé 
Člen komise Jakub Skřepský  navrhuje vytvořit v Chrudimi prostor, kde by mohli vystavovat svá 
díla místní/ regionální umělci.  
Ředitel Chrudimské besedy seznámil kulturní komisi s novou akcí připravovanou na 27. 9. 2025 
pod názvem VibeFest. 
 

Termín dalšího jednání byl stanoven na 23. 9. 2025. 
 
Příloha: Tabulka s přehledem přidělovaných kulturních dotací v jiných městech ČR 
 
 
 
V Chrudimi 16. 6. 2025 
                                                                                               

…………………………………                                             …………………………………… 
Zapsala Marika Komárková                                                 zápis ověřila Kristýna Kudrnáčová 
 

 


